
 

 

  

 

 

 

 

 

 
Årsmøte i Lunner Arbeiderparti 

20.02.2023 
Lunner Rådhus  

 

 



 

 

 

 

 

Dagsorden for årsmøtet 2023 

Dato: 20.02.2022    Sted: Lunner Rådhus 

 
Taler og markeringer: 
 Åpningstale ved leder Hanne Gabrielsen  
 Politisk appell ved Fylkesrådslederkandidat Hoda Imad  
 Debatt etter innledningen 

 
Årsmøtesaker: 
 
Sak 1/2023 Åpning  
 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Sak 2/2023 Konstituering 
 Valg av referent, ordstyrer og protokollunderskriver 

 
Sak 3/2023 Årsberetninger 
 
Sak 4/2023 Regnskap 2022 
 
Sak 5/2023 Budsjett 2023 
 
Sak 6/2023   Arbeidsplan for 2023 
 
Sak 7/2023     Øvrige politiske saker 
  
Sak 8/20223 Valg 
  
 
 



 

 

 
Sak 1/2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling er kunngjort på hjemmesida til Lunner Arbeiderparti, på vår Facebook-side, 
på epost og SMS til medlemmene to ganger.  

 
Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes 
 

Sak 2/2023 Konstituering 
Valg av referent, ordstyrer og 2 protokollunderskrivere. 

 
Sak 3/2023 Årsberetninger: 

Styrets årsberetning for 2022 
 

1. Medlemstall   
Pr 31.12.2022 var vi 98 medlemmer, som er en reduksjon på 10 medlemmer fra året 
før. 
 

 

2. Lokallagets tillitsvalgte i 2022: 
 
2.1 Styret: 
 Leder:    Hanne Gabrielsen 
 Nestleder:   Mari Lehne Lier 
 Sekretær:   Vibeke Engerdalen     
 Kasserer:   Hege Bogfjellmo 
 Fagligpolitisk kontakt: Hans Ivar Gustavsen 
 Styremedlem:   Nils Erik Mossing 

Styremedlem:   Katrine Fossheim  
Styremedlem:   Harald Tyrdal 
Styremedlem AUF:  Vilde Gjesdal 
1. varamedlem:  Per Høiby 
2. varamedlem:  Terje Vestby 
3. varamedlem:  Camilla Fossheim 
4. varamedlem:  Geir André Olsen 

 
Valgkomité:    Thor Sparby  

      Liv-Jorunn Bogfjellmo-Haug 
      Olaf Haakenstad  
 
2.2. Fagligpolitisk samarbeidsutvalg (med Fagforbundet) 

Harald Tyrdal  
Terje Vestby  
Nils Erik Mossing 



 

 

 
 
 

2.3. Våre representanter i Kommunestyret: 

1. Harald Tyrdal   Ordfører 
2. Nils Erik Mossing   Gruppeleder 
3. Renate Michaelsen 
4. Vibeke Engerdalen 
5. Geir André Olsen 
6. Liv-Jorunn Bogfjellmo Haug 
7. Terje Vestby 
8. Hanne Gabrielsen 
9. Thor Sparby 
10. Olaf Haakenstad 

Katrine Petra Fossheim har møtt som vara på 6 kommunestyremøter. Per Høiby har 
møtt som vara på 5 kommunestyremøter. Øyvind Brænd har møtt som vara ved to 
kommunestyremøter. 
 

2.4. Våre representanter i Formannskapet: 
Leder   Harald Tyrdal 
Medlem  Nils Erik Mossing 
Medlem  Hanne Gabrielsen 
1. vara  Geir André Olsen 
3. vara  Renate Michaelsen 
5. vara  Olaf Haakenstad 
 
 

2.5. Våre representanter i Kontrollutvalget: 
 Medlem  Terje Vestby 
 Vara   Beate Gabrielsen 

 
2.6. Våre representanter i Livsløpsutvalget: 

Leder  Hanne Gabrielsen      
Medlem  Olaf Haakenstad 
Medlem Geir André Olsen   
Vara   Thor Sparby 
Vara  Katrine Petra Fossheim 
Vara  Hege Tømmerstigen 
Vara  Øyvind Brænd 
Vara  Nils Erik Mossing 
 
 
 



 

 

 
2.7. Våre representanter i plan og utviklingsutvalget 

Nestleder Thor Sparby       
Medlem Renate Michaelsen 
Vara  Geir André Olsen 
Vara  Vibeke Engerdalen 
Vara  Per Høiby 
Vara  Øyvind Brænd 

 
2.8. Våre representanter i partssammensatt utvalg 

Leder  Harald Tyrdal 
Medlem Hanne Gabrielsen 
 

2.9. Våre representanter i Hadeland interkommunale politiske råd 
Medlem Harald Tyrdal 
Vara   Nils Erik Mossing 
 

2.10. Våre representanter i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Nestleder Aage Gjesdal 
Vara  Katrine Petra Fossheim 
Vara  Hege Tømmerstigen 
 

2.11. Våre representanter i Lunner eldreråd 
Leder:   Olaf Haakenstad 
Vara  Per Høiby 

 
3 Lokallagets arbeid i 2022 
 
3.1 Generelt 

Etter nok en smittetopp med coronaviruset rundt årsskiftet opplevde vi en mer 
normalisert hverdag i så måte dette året. Imidlertid har situasjonen med krig i Europa 
ført med seg mange andre utfordrende ringvirkninger som også har påvirket vår 
kommune.   
 
Vårt årsmøte ble holdt fysisk den 25.2. Vi holdt møtet på Gamleskolen på Harestua 
med etterfølgende sosialt samvær og uhøytidelig feiring av vår ordfører, Harald, som 
nylig var fylt 50 år. 
 
Vi har nå vært i et mellomvalgsår med kommunevalg nært forestående i 2023. Det 
har vært gjennomført arbeid med å få satt sammen en god liste i den forbindelse. Vi 
opplever å ha lykkes svært godt med dette. 
Når vi nå går inn i en valgkamp ønsker vi å arbeide for at flere av våre medlemmer og 
sympatisører skal ønske å bidra. Det er et engasjerende og sosialt arbeid som skaper 
samhold og opplevelse av å bidra til vårt felles lokalmiljø. 



 

 

 
3.2 Styremøter 

Styret har i 2022 hatt 9 styremøter, både fysisk og på Teams  
 
3.3 Medlemsmøter/andre arrangementer 
          Medlemsmøter 

 Det har vært gjennomført 4 medlemsmøter i åre som har gått i tillegg til årsmøtet. To 
av disse møtene har vært temamøter. Det ene med strøm og energi som tema. 
Statssekretær Andreas Bjelland Eriksen i Olje- og energidepartementet deltok med et 
opplysende innlegg. Det andre temamøtet omhandlet budsjettet for 2023. Vi 
opplever dessverre for lav deltakelse på disse møtene, selv med spennende gjester. 
Styret ønsker å øke engasjement og deltagelse og dette blir et viktig tema for 
inneværende år. 

 
Andre møter/arrangementer 
1. Mai 2022 
Det var tradisjonelle arrangementer fra morgenen på Grindvoll med Vestre Lunner 
musikkforening, solidaritetsgudstjeneste i Lunner kirke og blomsternedleggelse ved 
minnesmerket etter 22 juli på Roa. 
På ettermiddagen inviterte vi til møte i foajeen ved Lunner ungdomsskole. Møtet ble 
åpnet av vår leder Hanne Gabrielsen og Helse -og omsorgsminister Ingvild Kjerkol sto 
for hovedtalen. Det var appeller fra Norsk Folkehjelp, ved Hege Hermansen og 
Hadeland AUF, ved Vilde Gjesdal. Enkel bevertning. 
 
Tur til Utøya 
Akershus Ap inviterte til åpen dag på Utøya og vi arrangerte tur for våre medlemmer. 
Vi var 8 stykker som tok turen og hadde en strålende dag med omvisning av både 
AUF guidene som jobber der, men ikke minst av våre egen folk fra Folkehjelpa 
Guttorm og Elin som delte sine sterke inntrykk og historier. 
 

 Markering i forbindelse med terrorangrepet 22.7. ved minnesmerket på Roa 
Tradisjonen tro gjennomførte vi markering av dagen med blomsternedleggelse ved 
minnesmerket og ordfører Harald Tyrdal holdt tale.  

 
3.4 Informasjonsarbeid 

Lunner Arbeiderparti har egen, åpen hjemmeside https://lunner.arbeiderpartiet.no 
Hjemmesiden, i tillegg til Facebook, er vår viktigste informasjonskanal.  
Lunner Arbeiderparti har 764 følger på Facebook og styret legger mye vekt på at 
Facebook og hjemmesiden vår skal være aktuell og oppdatert, slik at de som ønsker å 
følge med hva som skjer i Lunner AP kan bruke disse som sine fremste 
informasjonskanaler.  
Informasjon til medlemmer og sympatisører er fortsatt et utviklingsområde og er 
viktig for at vi skal nå flest mulig. Styret oppfordrer medlemmene til å sjekke at de 
har registrert epost og mobilnummer for å sikre at de mottar informasjon fra partiet. 

 

https://lunner.arbeiderpartiet.no/


 

 

3.5 Beretning fra kommunestyregruppa 
Kommunestyret avholdt 10 møter i 2022. På grunn av en ny smittetopp i forbindelse 
med covid19 ble årets første møte gjennomført via Teams. Februarmøtet var et 
fellesmøte med Jevnaker og Gran kommunestyre. Dette var lokalisert til Torbjørnrud 
hotell. Tema for dette møte var «Hadeland energi» med orientering om ny 
eierskapsstrategi. I tillegg hadde Gran og Lunner en sak om det regionale 
samarbeidet og etablering av «Hadeland utvikling». Fra mars måned og ut året har vi 
vært tilbake i kommunestyresalen for kommunestyremøtene. 
 
I forkant av hvert kommunestyremøte har gruppa avholdt gruppemøter hvor vi 
tilstreber vi å ha gode og grundige drøftinger av saker.  

 
Antall møter totalt i utvalg/komiteer: 
Formannskap   18 møter   
Kontrollutvalg       7 møter   
Livsløp        8 møter   
Plan, -utviklings utvalg 7 møter   
Eldreråd     6 møter   
Råd FUNK    6  møter   
Partssammensatt utvalg  9  møter    
 
Det ble holdt felles budsjettmøte med Senterpartiet i desember på Skogglimt på 
Grindvoll. 
Kommunestyrearbeidet genererer mye engasjement rundt mange ulike lokale saker. 
Vi opplever at kommunestyregruppa og utvalgene arbeider svært grundig og 
konstruktivt med disse sakene.  

 
Kommunestyret har behandlet 116 saker i 2022. Oppfølging av budsjett og økonomi 
har også i år også krevd mye oppmerksomhet og vi har i tillegg også hatt et spesielt 
fokus på arbeidet med omstilling og effektivisering.  
Vår kommune har også selvsagt også blitt preget av den pågående krigen i Ukraina. 
De økonomiske konsekvensene i form av økte energipriser og ringvirkningene 
påvirker selvsagt også oss, men i tillegg har det medført mye arbeid med oppretting 
av beredskap for mottak av flyktninger og etter hvert bosetning av disse. Vi har fått 
god og løpende orientering om flyktningsituasjonen i kommunestyremøtene.  
I tillegg skapte utfordringene rundt fastlegeordningen mye oppmerksomhet og det er 
tatt noen viktige og riktige valg rundt dette. Kommuneoverlegen har vært til stede 
ved flere kommunestyremøter for orientering rundt dette arbeidet. En av de virkelig 
store planmessige jobbene som har krevd mye arbeid for kommunestyregruppa, men 
spesielt for formannskap og administrasjonen er revisjonene av kommuneplanens 
arealdel. Et viktig arbeid som vil komme til vedtak tidlig 2023.  

 
 
 
 



 

 

3.6  Akershus arbeiderparti 
Styret opplever samarbeidet med Akershus arbeiderparti som meget godt og det har  
vært avholdt 5 rep skap. møter i perioden, og Lunner ha vært representert på alle. De  
første møtene dreide seg i hovedsak om oppløsningen av Viken, mens resten av året 
har det dreid seg mye om valgprogram og nominasjonsprosess.  
Det har vært avholdt 9 styremøter, og Nils Erik Mossing har møtt på alle.  
Det gir oss førstehånds mulighet til informasjon begge veier fra våre sentrale  
politikere på både fylkes og nasjonalt nivå. Vi er også veldig glad og stolt av at Nils  
Erik ble også innstill og valgt inn på andreplassen på fylkeslista.  Dette plasser Lunner  
og Hadeland sentralt nå vi skal være med å forme det nye Akershus.  
Styret vil ellers understreke at Akershus er et aktivt fylkesparti med mange 
muligheter til å engasjere seg for de som ønsker. Styret oppforede våre medlemmer 
til å søke informasjon på fylkeslaget sine hjemmesider. 
 
Forslag til vedtak:  Fremlagte beretninger godkjennes 

 
Sak 4/2022 Regnskap 2022 

Forslag til vedtak: Fremlagte regnskap godkjennes 

 
Sak 5/2022 Budsjett 2023 
           Forslag til vedtak: Fremlagte budsjett godkjennes 

 
Sak 6/2022 Arbeidsplan for 2023 

• Hovedfokus for 2023 blir valgkamp og organisasjonsbygging 

• Styret i Lunner AP skal ha minimum 8 styremøter i året 

• Vi skal delta på alle representantskapsmøter i Akershus og Viken Ap 

• VI skal avholde minimum fire medlems/temamøter i 2023 

• Det skal arbeides planmessig for å rekruttere nye medlemmer  

• Synliggjøre Arbeiderpartiets politikk lokalt 

• Fortløpende organisasjonsutvikling og studiearbeid 
 
Forslag til vedtak: Fremlagte forslag til arbeidsplan godkjennes 

 

Sak 7/2022 Øvrige politiske saker 

• Uttalelser fra årsmøte  

• Viktige lokalpolitiske saker 2023 
 

Sak 8/202 Valg  
Nominasjonskomiteen har bestått av: Thor Sparby, Olaf Haakenstad og Liv-Jorunn 
Bogfjellmo Haug  
 


